

證書 TW19/10056

下述組織

南亞塑膠工業股份有限公司 台染廠

3238新北市樹林區味王街 57號

的管理系統已經過審核, 並被證明符合下列要求

ISO 45001:2018

所涵蓋的活動範圍

長短纖布(染整加工),聚酯加工絲(染色絲)

該證書的有效期自 2021 年 02 月 03 日至 2022 年 01 月 20 日 且其有效性應繫於持續符合的定期稽核 重新驗證稽核到期日 2021 年 12 月 28 日 版次 2 原始註冊日期 2021 年 02 月 03 日

組織先前於 2019 年 01 月 20 日,已完成 OHSAS 18001:2007 之驗證



簽署



SGS Taiwan Ltd. Certification and Business Enhancement No. 136-1, Wu Kung Road, New Taipei Industrial Park, Wu Ku District, New Taipei City 24803, Taiwan t +886 (0)2 2299 3279 f +886 (0)2 2299 3231 www.sgs.com

SGS ISO 45001 M1

第1頁共1頁









The management system of

NAN YA PLASTICS CORPORATION TAI RAN PLANT (FIBER DIVISION DYEING & FINISHING PLANT)

No. 57, Weiwang., Shulin Dist., Tayuan, New Taipei City, Taiwan (Tai Ran Plant)

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 45001:2018

For the following activities

Tai Ran Plant: Dyeing and Finishing of Fabrics, *Polyester Textured Yarns(Dyed Yarns)

This certificate is valid from 03 February 2021 until 20 January 2022 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Recertification audit due before 28 December 2021 Issue 2. Certified since 03 February 2021

This organisation was previously certified to OHSAS 18001 since 20 January 2019

Authorised by

SGS Taiwan Ltd. Certification and Business Enhancement No. 136-1, Wu Kung Road, New Taipei Industrial Park, Wu Ku District, New Taipei City 24803, Taiwan t +886 (0)2 2299 3279 f +886 (0)2 2299 3231 www.sgs.com

SGS ISO 45001 M1

Page 1 of 1









Management System
Certification
MSO01





This document is issued by the Company subject to its General Conditions of Certification Services accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.htm.

Attention is drawn to the limitations of liability, indemnification and jurisdictional issues established therein. The authenticity of this document may be verified at http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent





臺灣職業安全衛生管理系統 驗 證 證 書

兹證明

南亞塑膠工業股份有限公司台染廠

3238 新北市樹林區味王街 57 號

實施之職業安全衛生管理系統符合 CNS 45001:2018 之 要求

證 書 編 號 : CB05-108002-01

初次登錄日期 : 中華民國110年02月03日

發證日期:中華民國110年02月03日

有效期限:中華民國111年01月19日

驗 證 機 構 : 台灣檢驗科技股份有限公司



資深副總裁







Taiwan Occupational Safety and Health **Management System Certificate**

This is to certify that

NAN YA PLASTICS CORPORATION TAI RAN PLANT (FIBER DIVISION DYEING & FINISHING PLANT)

NO. 57, WEIWANG., SHULIN DIST., TAYUAN, NEW TAIPEI CITY, TAIWAN (TAI RAN PLANT)

operates an Occupational Safety and Health Management System which complies with the requirements of CNS 45001:2018

Certificate No.:

CB05-108002-01

Originally Registered: 03 February 2021

Date of Approval:

03 February 2021

Valid Until:

19 January 2022

Certification Bodies:

SGS Taiwan Ltd.

